



Date: 11/04/2021

التاريخ : 2021/04/11

Att. Mr. Hamad Abdullah Alali
Acting Senior Head of Listed Companies
Affairs Department
Abu Dhabi Securities Exchange

الى سعادة / حمد عبدالله العلي المحترم
رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة بالإتابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Subject: Union Insurance Company P.S.C
Resignation of Board of Directors

الموضوع : شركة الاتحاد للتأمين ش.م.ع
إستقالة مجلس الإدارة

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد ،،،

With reference to the above subject and pursuant to the AUTHORITY'S BOARD OF DIRECTORS' DECISION NO. (3) OF 2000 CONCERNING THE REGULATION FOR DISCLOSURE AND TRANSPARENCY ARTICLE 36/6, and therefore, we hereby notify that due to the changes taking place in the ownership structure of the major shareholders of Union Insurance Company, the Board of Directors decided to submit a collective resignation from the Board in order to nominate and elect new Board of Directors by the company's shareholders in such a way that reflects the fair representation of the company's shareholders in the Board of Directors.


بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، وعملاً بأحكام قرار مجلس إدارة هيئة الأوراق المالية والسلع رقم 3 لسنة 2000 في شأن النظام الخاص بالإفصاح والشفافية المادة رقم 6/36 ، وعليه نخطركم وعلى ضوء التغييرات الحاصلة في هيكل ملكية مساهمي الشركة الرئيسيين فقد قرر مجلس إدارة شركة الاتحاد للتأمين التقدم بالإستقالة الجماعية من المجلس لغايات ترشيح وانتخاب مجلس إدارة جديد من قبل مساهمي الشركة بطريقة تعكس التمثيل العادل لمساهمي الشركة في مجلس الإدارة.

Best Regards

Abdel Mutaleb M Aljaede
Chief Executive Officer



وتفضلوا بقبول الإحترام


عبدالمطلب مصطفى الجعيدي
الرئيس التنفيذي

Copy to \ Securities and Commodities Authority
Copy to \ Insurance Authority.

نسخة للسادة / هيئة الأوراق المالية والسلع
نسخة للسادة / هيئة التأمين